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内容概要

1．全新的课时理念。
本书作为课时练习类的配套教辅，我们首先注重了课时设置的全面性，并使课时设置与教学进程保持
一致；在课时划分方面，我们立足于教学参考书上的一般要求，同时又结合了教学一线的实际情况，
确保课时划分与教学实际相适应；每课时的作业编设則尽量与教材及课堂教学融为一体，力求使每一
个作业都是对教材相关內容的完美诠释和对课堂教学的有力补充。
    2．精准的作业设计。
本书每个作业均设有“数海启航”、“乘风扬帆”、“思维冲浪”三个栏目，每个栏目均立足于把握
新授课的特点，充分考虑学生的认知规律，使每个栏目的功能落到实处；在题型与难易程度方面则确
保与教材呈现的相关內容对应，不随意拔高难度；在编设题目时，则遵循原创与经典相结合的原则，
充分体现其新颖性、适用性，力求使每道题目都有其独特的价值，以起到事半功倍的练习效果。
    3．完整的体例结构。
本书不仅设有全面系统的课时作业，在每单元结束时，还配有单元自测卷及期中、期末时的自测卷，
以帮助学生查漏补缺、自我提升。
书末附设了较为详尽的参考答案，对较难的题目均列出解答过程，以便于学生自查自纠，从而实现了
平时练习与阶段性测试的有机结合，构成了一个科学完整的学习检测体系。
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书籍目录

Unit 1  Will people have robots?　第1课时　Section A　第2课时　Section B&SeIf Check　第3课时　Reading
 　单元自测卷(Unit l)Unit 2　What should I do?  第1课时　Section A  第2课时　Section B&Self Check  第3
课时　Reading  单元自测卷(Unit 2)Unit 3　What were you doing when the UFO arrived?  第1课时　Section
A  第2课时　Section B&Self Check  第3课时　Reading  单元自测卷(Unit 3)Unit 4　He said l was
hard-working．  第1课时　Section A  第2课时　Section B＆Self Check  第3课时　Reading    单元自测
卷(Unit 4)Unit 5　If you go to the party，you’ll have a great time!  第1课时　Section A  第2课时　Section B  
第3课时　Self Check  单元自测卷(Unit 5)Review of units 1～5期中复习专题(一)词汇期中复习专题(二)句
子期中复习专题(三)语法期中自测卷Unit 6  How long have you been collecting shells?Unit 7  Would you
mind turning down the music?Unit 8  Why don't you get her a scarf?Unit 9  Have you ever been to an amusement
park?Unit 10  It's a nice day, isn't it?Review of units 6~10期末复习专题(一)词汇期末复习专题(二)句子期末复
习专题(三)语法期末自测卷附：听力材料及参考答案
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章节摘录

　　We all cry for water when we are thirsty. But do you know， in very hot anddry weather， plants also make
very low sounds——as if they are crying for help.　　You see in a plant's stem（茎） there are several hundred
"water pipes" thatbring water from soil all the way up to the leaves. When the ground turns dry， itbecomes harder
and harder for plants to do this.　　In very hot days， plants have to get any water that they can get.　　Scientist
Robot Winter has found out that when plants can get no water， their "waterpipes" snap. When that happens，
the whole plant vibrates（振动） a little.　　Robot knows that healthy， well-watered plants are quiet. He also
knows that dry plantsare many insects' "favorite" and they often attack（袭击） them. How do the insects
knowwhich are healthy plants and which are not？
 Robot thinks that the insects may hear the plants"crying" and they may come to kill them. 　　⋯⋯
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